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Boeren blijven opgezadeld met illegale
autobanden
nieuws

Op de Vlaamse landbouwbedrijven liggen voor 120.000 ton aan oude banden. Ze dienen
vaak om voederkuilen af te dekken. Strikt genomen liggen ze er echter illegaal, want
zonder opslagvergunning. Vorig jaar kregen de boeren de belofte dat Recytyre de banden
gratis zou ophalen, maar de beheersorganisatie voor afvalbanden zegt daarvoor niet
genoeg geld, noch afzetmogelijkheden te hebben en hoopt op overheidsgeld. Boerenbond
vindt alvast dat de banden gratis moeten worden opgehaald.
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Op de Vlaamse landbouwbedrijven liggen voor 120.000 ton aan oude banden. Ze dienen er vaak om
voederkuilen af te dekken. Strikt genomen liggen ze er echter illegaal, want zonder
opslagvergunning. Vorig jaar kregen de boeren de belofte dat Recytyre de banden gratis zou
ophalen, maar de beheersorganisatie voor afvalbanden zegt daarvoor niet genoeg geld, noch
afzetmogelijkheden te hebben. "We hopen nu op middelen van de overheid", zegt directeur Chris
Lorquet in de Gazet van Antwerpen.
Om een zicht te krijgen op de omvang van het probleem voerde Recytyre vorig jaar in
samenwerking met de landbouworganisaties een enquête uit in die sector. Wie meedeed, kreeg
meteen de toezegging dat de banden gratis zouden worden ingezameld in functie van het
beschikbare budget. Wat bijvoorbeeld heel nuttig is bij boeren die gestopt zijn met hun activiteiten,
maar nog steeds met een bandenhoop zitten.
Zo'n 20.000 boeren deden mee. En net hier wringt het schoentje. "We hebben het budget niet. En
ook de afzetmogelijkheden voor verwerkte banden zijn beperkt", zegt Lorquet. "De stock op de
landbouwbedrijven komt overeen met twee jaar van de hele Belgische markt". Lorquet hoopt nu dat
de overheid een handje toesteekt door het vrijmaken van financiële middelen. Daarnaast denkt hij
aan het opzetten van een bandenbank.
"We willen vermijden dat er nog meer banden uit garages bij de boeren terechtkomen. Daarom
willen we de landbouwers aansporen om hun banden te halen bij collega's die met een overschot
zitten. Strikt genomen mogen ze de banden wel niet opstapelen zonder vergunning, maar er heerst
toch een gedoogbeleid".
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De Boerenbond vindt dat de banden gratis moeten worden opgehaald. "Wij hebben destijds de
overheid geholpen om een deel van het afvalprobleem op te lossen door de banden te gebruiken op
veevoederkuilen. Het is nu aan de maatschappij om de banden terug te nemen," heet het er.(MP)
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